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RG.0012.23.2016 

 

 

Protokół Nr 21/16 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli wykorzystania 

środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2015 

roku w dniu 21 lipca 2016 roku. 

 

 

Na posiedzeniu Komisji obecni byli: 

1. Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji 

2. Jerzy Gorczyca – Zastępca Przewodniczącego  

3. Zbigniew Ptak – Członek Komisji 

4. Rafał Bartochowski  – Członek Komisji  

5. Elżbieta Krawiec  – Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

 

Porządek posiedzenia: 

1). Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2). Przyjęcie porządku obrad. 

3). Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4). Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

2015 roku. 

5). Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

6). Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1.  

Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 Członków 

Komisji obecnych było 4 - brak radnego Jacka Pamuły). Lista obecności znajduje się w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. V.  

Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Elżbieta Krawiec 

przedstawiła sprawozdanie z realizacji planów wydatków Gminnego Programu 
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Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2015 roku przyjętych przez Radę Gminy w drodze 

uchwały. 

Przedstawione realizacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Członkowie Komisji zwrócili uwagę na zbyt ogólnikowo przygotowane sprawozdania, z 

których nie wynika na jakie, szczegółowe zadania i w której miejscowości środki 

finansowe zostały wydane.  

Radny Jerzy Gorczyca stwierdził, że w kolejnym już roku  w planach nie przeznacza się 

środków na cele w Rzeczycy Długiej. 

W toku dyskusji Komisja wypracowała następujące wnioski: 

1). Racjonalnie i w miarę jednakowych kwotach przeznaczać środki na zadania w 

poszczególnych miejscowościach. 

2). Uszczegółowić przedstawione sprawozdanie (każdy punkt) między innymi w zakresie 

na jaki konkretny cel zostały środki wydane i w jakim sołectwie.   

3). Zaprosić na najbliższą sesję Rady Gminy Przewodniczącą Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i zobowiązywać do przedstawienia w/w 

dopracowanego sprawozdania.  

4). Konsultować z wnioskodawcą przypadki przeznaczenia środków na inny cel niż 

wnioskowane zadanie. 

5). Udzielić informacji przez jaki okres czasu Przewodniczący/a Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych może pełnić tę funkcję.  

6). Przedstawić na sesji w terminie do końca III kwartału sprawozdanie z realizacji planów 

wydatków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii celem wykorzystania 

środków niezrealizowanych zadań.  

 

Ad. V. 

Spraw bieżących, wolnych wniosków i zapytań nie było. 
 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

   Komisja: 

           Bolesław Puka – Przewodniczący Komisji ………………... 

           Jerzy Gorczyca – Z-ca Przewodniczącego  ………………... 

           Zbigniew Ptak – Członek Komisji              ………………... 

           Rafał Bartochowski– Członek Komisji       ………………... 

 

 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 


